中翻英
全效創新乳液式爽身粉
液體爽身粉，天然玉米澱粉不含滑石粉，溫和並具高效乾爽舒適效果。無酒精，可當全身或大面積使用，維持肌膚舒適乾爽。蘆薈、洋甘菊與尿囊素，具高度補水修護效果，保濕同時安撫舒緩乾燥不適感。
1.
天然玉米澱粉(Zea Mays (Corn) Starch)：溫和並具高效乾爽舒適效果。
2.
蘆薈(Aloe Barbadensis Leaf Juice)、洋甘菊(Chamomilla Recutita (Matricaria) Flower Extract)、尿囊素(Allantoin
)：高度補水修護，保
濕同時舒緩乾燥不適感。
產品設計以無粉塵、天然、舒緩(Clam)、滋潤(Moist)為主軸，將產品作成乳液狀並以天然玉米澱粉作為爽身的主要成分，不產生粉塵，好塗抹，再添加潤膚成分。產品可輕易的塗抹開，並產生乾爽的粉質感。
專為嬰兒尿布區調理研發，創新W/Si劑型，隔水透氣，防護尿液及糞便對肌膚的刺激，有效舒緩與修護肌膚不適現象。
3.
創新W/Si劑型：具絕佳隔水透氣效果，讓屁屁形成隱形保護膜。
4.
微米級氧化鋅(Zinc Oxide)：使用後不泛白感，有效舒緩修護肌膚。
5.
尿囊素(Allantoin)、維化命原B5(Panthenol)：呵護肌膚，提升保濕度與修護力。
6.
金盞花(Calendula Officinalis Flower Extract)、蘆薈(Aloe Barbadensis Leaf Extract)：舒護保濕、安撫鎮靜肌膚。
使用矽油包水的劑型，能有效的隔絕水分，避免尿液與皮膚的直接接觸而產生刺激。矽油除有較佳的防水性，同時可保有透氣性。較市面上一般全油膏體清爽。產品設計以保護(Protect)、舒緩為主。好塗抹，不黏膩，同時添加氧化鋅(Zinc Oxide)可收斂肌膚，再添加具鎮靜、舒緩(Clam)的活性成分。使用後除了避免尿液刺激，同時可舒緩已生成的尿布疹，使皮膚恢復健康。
Full-effect innovative lotion-powder

The liquid lotion-powder containing natural corn starch without talcum has gentle and high-quality dry, fresh and comfortable effects. Cover the whole body with the alcohol-free powder to maintain comfortable, dry and fresh skin. The highly moisture-retaining aloe, matricaria, and allantois moisture and at the same time soothe the discomfort of dryness.

1. Zea Mays (Corn) Starch: gently high-quality effect of dry, fresh and comfortable sense.

2. Aloe Barbadensis Leaf Juice, Chamomilla Recutita (Matricaria)Flower Extract, and Allantoin: highly moisture retaining effect moistures and soothes the discomfort of dryness.

The dust-free lotion-powder is designed by three cores, that is, nature, calmness, and moisture. Its moist quality consisting mainly of natural corn starch causes no dust, makes it easy to apply with additional moistening ingredients and provides a sense of dry-fresh powdery texture.

W/Si type especially for baby, permeable through water, protects skin from urine and feces stimulation, calms and repairs the sense of discomfort.

3. Innovative W/Si type: the excellent permeability protects skin from urine and feces stimulation, calms and repairs the sense of discomfort.
4. Zinc Oxide: effectively comforts and repairs skin without blanching.

5. Allantoin and Panthenol: skin care by promoting maintenance and repair funtion.

6. Calendula Officinalis Flower Extract and Aloe Barbadensis Leaf Extract: comforts, moisturizes and soothes skin.

Water and silicon integration completely cut off water, preventing the stimulation caused by direct contact between urine and skin. Silicon possesses highly water-resistance and permeability, and is fresher compared to general all-ointment products. The lotion-powder functions chiefly as protection and comfort. It is easy to apply and permeable with Zinc Oxide to astringe skin and sedating and calm active constituents. Not only prevent urinary stimulation, the lotion-powder also relieves created diaper rash and turn skin back to healthy.
